(由又版

2016.11/12

ELECTRIC POWER SYSTEM EQUIPMENT

缩短电力设备供应商与用户间联络的新干线



ISSN 2095-650







资讯 Ⅰ INFORMATION

- 8 首批增量配电业务改革试点确定
- 9 "十三五"可再生能源新增投资2.5万亿元
- 10 施耐德电气"数字化开关站"发布会在京举行
- 11 浩亭致力于中国社区活动
- 12 卧龙电气拟转让银川变压器股权

近期天注 | EVENTS

- 14 三季度中国新增储能装机规模领跑全球
- 16 前三季度火电新增装机规模继续减少

独家策划 I EXCLUSIVE

- 18 把脉"十三五"电力发展蓝图
- 20 制定电改时间表 《电力发展"十三五"规划》 出炉
- 22 《风电发展"十三五"规划》出炉 2020年风电 占全国总发电量的6%
- 24 "十三五" 水电建设投资将达5000亿元

公司点击 | BUSINESS

26 伊顿:以创新技术引领行业发展

- 28 阳光电源股份有限公司副总裁屠运武:中压技术 方案代表海上风电未来
- 30 MR公司六赴云南开展教育公益项目 完成爱与 责任的传承

能源互联网 I ENERGY INTERNET......

- 32 伊犁一库车输变电工程投运
- 33 河南濮阳拟建两个风电场
- 34 堡盟: 在风电行业拔新领异
- 36 多方实践探索 业界共话能源互联网
- 37 光伏企业加快布局 决战"十三五"
- 38 2020年有效解决弃风限电难题

技术研讨 I TECHNOLOGY

40 接地电阻计算在南方电网故障综合分析系统中的实现

运行与维护 I OPERATION & MAINTENANCE.......

43 用手持式双钳位伏安表判断电能表接线的探讨

目录索引 I INDEX.....

46 目录索引

4 | **电力系统装备 2016.11/12** 万方数据



INFORMATION

- 8 The First Batch of Pilot Reform of Incremental Distribution Business Was Determined
- 9 The Investment of Renewable Energy Will
 Reach 2.5 Trillion Yuan During "13th Five-year Plan"
- Schneider Held a Conference on "Digital Switch Station" in Beijing
- 11 HARTING Is Part of China Community
- 12 Wolong Electric Group Co., Ltd. Intends to Transfer the Shares of Yinchuan Transformer Co., Ltd.

EVENTS

- 14 The New Storage Capacity Installed in the Third Quarter of China Is the Largest of the World
- 16 The Thermal Power Installed Capacity of the First Three Quarters Continued to Decrease

EXCLUSIVE

- 18 The Prospect of Electric Power Development

 During "13th Five-year Plan"
- 20 "13th Five-year Plan of Power Development" Is Released and the Timetable for the Reform of the Power System Has Been Worked out
- 22 "13th Five-year Plan of Wind Power Development" Is Released and Wind Power Accounts for 6% of the Country's Total Generating Capacity by 2020
- The Investment of Hydropower Construction During"13th Five—year Plan" Will Reach 500 Billion Yuan

BUSINESS

- 26 Eaton Is Committed to Technological Innovation
- 28 Tu Yunwu, Vice President of Sungrow Power Supply Co., Ltd., Said that Medium Voltage Technology Program Represents the Future of Offshore Wind Power
- 30 MR Went to Yunnan to Carry out Educational Public Projects

ENERGY INTERNET

- 32 Ili–Kuqa Power Transmission Project Puts into Operation
- 33 Puvang Plans to Build Two Wind Power Plants
- 34 Baumer Is a Leader in the Wind Power Industry
- 36 Professionals Discussed the Development of Energy Internet
- 37 Photovoltaic Enterprises Will Accelerate the Layout During "13th Five—year Plan"
- 38 The Problem of Abandoned Wind Power Rationing Will Be Solved in 2020

TECHNOLOGY

Application of Grounding Resistance
 Calculation in Fault Comprehensive Analysis
 System of China Southern Power Grid

OPERATION & MAINTENANCE.....

43 Discussion on Judging Wiring of Watt-hour Meter with Hand-held Double Clamp Voltmeter

INDEX.....

46 The Total Contents Index of "Electric Power System Equipment" in 2016

